
 

ZAPISNIKA SA 6. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA 
ODRŽANE 

26. listopada 2017. godine u 19,00 sati 
 

Nazočni članovi Gradskog vijeća: 
 
VESELKO MUTAVGJIĆ      
TOMISLAV MIOČIĆ           
BORIS BORAS                   
JOSIP FRIŠ   

BERNARD VUKOJA  

PAULO KRMPOTIĆ  

ZDRAVKO PERNAR  

VEDRAN PAVLIČEVIĆ  

MATO GAVRAN   

PREDRAG ANTIĆ  

DAVORKA VUKELIĆ LJUBOBRATOVIĆ  

MARIO KRUŽIĆ 

ŽARKO STILIN   

DRAGUTIN ŠNAJDAR  

BRANKO KLEKOVIĆ  

VLADO STRINAVIĆ  

SONJA POLONIJO 

 
 

Sjednici su nazočni: 
 
Gradonačelnik Damir Rukavina, zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić, pročelnica 

Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković, 

pročelnica Upravnog odjela za financije, turizam i gospodarstvo mr.sc. Jasna Perhat, 

pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav, prostorno uređenje, zaštitu okoliša i 

imovinu  Stanka Car, ravnateljica Osnovne škole Zvonka Cara Desiree Pečaver, 

ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice Irena Krmpotić, ravnateljica Muzeja Grada 

Crikvenice Silvija Huljina, zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, Martina 

Magaš – ravnateljica Dječjeg vrtića Radost Crikvenica, Jug Pavlović-  EKO Murvica 

d.o.o, Igor Uremović - direktor KTD Vodovod Žrnovnica d.o.o., Jevgenij Prpić – direktor 

Murvice d.o.o., Nataša Slatina – Rijekaprojekt Vodogradnja, David Furlan – SL 

Consult, Aida Bilić Mudrovčić - Hrvatske vode, Ivica Žeravica – KTD Vodovod 

Žrnovnica d.o.o., Mladen Peričić – KTD Vodovod Žrnovnica d.o.o., Nenad Pavelić – 

KTD Vodovod Žrnovnica d.o.o.,  predstavnici medija Internet TV - Rade Puhar, Portal 

Crikva.hr - Ivica Šubat, Anto Ravlić – Novi list. 

 
 



Aktualni sat 
 
Vedran Pavličević postavio je pitanje što je sa energetskom obnovom kada se radi o 
Dječjem vrtiću Radost. Nadalje postavlja pitanje da li je vezano za veliko nevrijeme u 
Crikvenici proglašena elementarna nepogoda. Zamjenica gradonačelnika Ivona 
Matošić odgovara da je za energetsku obnovu Dječjeg vrtića potpisan ugovor na više 
od milion kuna. Vrijednost projekta je šest miliona. Pet još moramo osigurati, međutim 
oko 50 % se nadamo osigurati kandidiranjem na natječaje Ministarstva europskih 
fondova. U projektu je predviđeno uređenje fasade, krova, unutarnje stolarije i još 
mnogo toga i predviđa se ušteda energije  od 70 %. Kada se radi o elementarnoj 
nepogodi poslali smo zahtjev Županiji te je na oko 15 miliona kuna proglašena 
elementarna nepogoda a momentalno smo u fazi prijave šteta u registar šteta te kada 
prođe zakonska procedura nadamo se da ćemo građanima nadoknaditi štetu. 
 
Predrag Antić postavlja pitanje zašto nisu riješena dva pješačka prijelaza: u 
Manestrima, prijelaz koji je izbrisan i u Klanfarima gdje su sa obje strane prometnice 
autobusne stanice. Vidljivo je da su ostali prijelazi označeni signalizacijom. Vezano za 
signalizaciju prijelaza u Jadranovu napominje da znak nije dobro postavljen jer je taj 
dio nepregledan i ne vidi se na vrijeme. Drugo je pitanje da li je u sklopu sportskog 
centra Jadranovo predviđena izgradnja kuglane i koji su objekti predviđeni, te u kojoj 
je fazi sportski centar. Zamjenica gradonačelnika odgovara da su za oba pješačka 
prijelaza podnijeti zahtjevi međutim isti nisu odobreni. Kada se radi o sportskom centru 
Jadranovo zemljište koje je predviđeno za izgradnju je od Hrvatskih šuma. Prvo se 
mora riješiti zemljište a onda se ide u projektiranje. 
 
Boris Boras postavlja pitanje za lučicu Omorika. Naime stalni vlasnici plovila , mještani 
Dramlja izloženi su potapanju plovila za velikog nevremena. Kako su predviđeni radovi 
na zapadnom lukobranu da li se ima namjera financirati izgradnja lučice Omorika. 
Drugo se pitanje odnosi na popis gradske imovine, da li postoji i da li može biti 
dostupan. Zamjenica gradonačelnika odgovara da su luke u nadležnosti Lučke uprave. 
Grad Crikvenica svake godine u proračunu osigurava sredstava u visini 200  tisuća 
kuna. Ove godine utrošeno je 500 tisuća kuna kao sufinaciranje lučice Poddvorska. 
Ukoliko se Lučka uprava odluči za isti projekt Grad će svakako pomoći. Vezano za 
gradsku imovinu odgovara da imamo izrađenu evidenciju. U fazi smo donošenja plana 
strategije upravljanja gradskom imovinom. Ista će se naći na Gradskom vijeću s 
predočenjem dokumenta sa popisom gradske imovine. 
 
Bernard Vukoja postavlja pitanje vezano za dostavu na gradskim prometnicama koja 
se odvija tijekom cijelog dana sa upaljena četiri žmigavca što ometa normalno 
prometovanje. Drugo pitanje je da li se može osvijetliti ulica koja ide od sportske 
dvorane prema Gornjem kraju koju djeca koriste za povratak iz škole. Stanka Car 
obrazlaže da je odlukom predviđena dostava do 9 sati ujutro i u vremenu od 9,00 – 
18,00 sati se dostava ne smije izvršavati. Naši komunalni redari ureduju po istoj 
problematici ali je pritisak takav da se na vrijeme ne može izreagirati. Kada se radi o 
osvjetljenju ulice iza sportske dvorane u postupku je projekt odvodnje oborinskih voda 
od Benića prema potoku pa će se istom trasom prokopa zajedno riješiti i rasvjeta. 
 
Branko Kleković postavlja pitanje da li će se obzirom na nastale štete uništavanja 
komunalne opreme u Gradu postaviti kamere jer je već u prvom mandatu bilo govora 
o tome. Drugo je pitanje da li je u planu uređenje dijela Tomislavove ulice od spoja sa 



Vukovarskom do rotora. Radi se o oborinskoj kanalizaciji a također i o uređenju 
nogostupa jer tim dijelom pješači sve više građana obzirom na velike trgovačke centre 
na ulazu u Crikvenicu. Stanka Car odgovara da su kamere postavljene na dvije lokacije 
i to na ravnini u Tomislavovoj ulici i na Črnom molu. I Lučka uprava ima kamere na 
javnim površinama. Sve su to kamere samo za promatranje situacije. Ukoliko bi se 
postavile kamere kojima će se snimiti nešto što će kasnije poslužiti za dokaze a kada 
se radi o uništavanju imovine onda se mora prilikom postavljanja postupiti prema 
određenim zakonskim odredbama. Do tada ove kamere služe samo za gledanje. Kada 
se radi o dijelu ceste Tomislavove ulice išlo se je prema ŽUC-u sa tim prijedlogom. 
Uređenje će ŽUC dozvoliti, potreban je geodetski snimak i projekt ali napominje da je 
to veliki zahvat. 
Sonja Polonijo navodi da je dobila odgovore na sva dosad postavljena pitanja osim 
pitanja vezano za reciklažno dvorište. 
Nadalje postavlja pitanje kojim su se kriterijima dijelile bespovratne potpore za mlade 
poduzetnike. Navodi da je iz tabele vidljivo da je poduzetnica primila potporu u drugom 
krugu, a ranije je predala zahtjev od drugih. U prvom krugu je potporu dobio onaj koji 
je dvanaest dana iza nje predao zahtjev. Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić 
odgovara da su sredstva dijeljena u dva kruga iz razloga jer mnogi nisu u roku uspjeli 
opravdati dobivena sredstva. Tako se je išlo u drugi krug davanja potpora. Međutim 
došlo je i do greške prilikom izdavanja potvrda od strane EKO Murvice jer iste nisu bile 
vjerodostojne. EKO Murvica se je opravdala i ispravila grešku i upravo se u tom dijelu 
rješavao podnijeti prigovor. Tako se je u naknadnom periodu dozvolilo da se dug 
podmiri. Na pitanje Sonje Polonijo da li može izvršiti uvid u dokumentaciju zamjenica 
Ivona Matošić odgovorila je da može. 
 
Paulo Krmpotić postavlja pitanje u kojoj je fazi projekt ribarske kućice u Selcima, jer 
je već prošlo godinu dana od prezentiranja idejnog rješenja. Nadalje naglašava da je 
projekt Jesen u Selcu ponovo saživio ove jeseni i da se predstave održavaju u Domu 
prosvjete i jako su dobro posjećene. Međutim dom je u sve lošijem i lošijem stanju pa 
postavlja pitanje da li se što planira sa saniranjem postojećeg stanja. Zamjenica 
gradonačelnika Ivona Matošić odgovara da je ribarska kućica u fazi ishođenja 
građevinske dozvole, dok jeDdom prosvjete predviđen za obnovu putem energetske 
obnove međutim tu se radi o velikom iznosu. Predsjednik gradskog vijeća dodaje za 
ribarsku kućicu u Selcu da postoji i druga mogućnost rješavanja a to je da se da u 
koncesiju sa istom namjenom. 
 
Davorka Vukelić Ljubobratović zahvaljuje na svjetlosnom označavanju pješačkih 
prijelaza. Nadalje daje primjedbu na gužvu u Kotorskoj ulici u tijeku sezone a sve zbog 
ulaska u parkiralište ispod vijadukta čiji je ulaz preseljen. Predlaže da se parkirna 
mjesta – nenaplatna u Kotorskoj ulici pretvore u treću traku, a stanarima da se da 
parking u okviru postojećeg parkirališta. Stanka Car odgovara da su sva parkirna 
mjesta jako važna i teško je izgubiti desetak parkirnih mjesta radi treće trake. 
 
Mario Kružić postavlja pitanje direktoru EKO Murvice u svezi tužbi radi naplate fiksnog 
dijela odvoza smeća. Nadalje postavlja pitanje da li se nešto može poduzeti vezano za 
najezdu komaraca u krugu zapuštenog hotela Miramare, na što građani nastanjeni u 
tom predjelu negoduju. Ispred EKO Murvice  Jug Pavlović je odgovorio da će se pitanje 
vezano za tužbe odgovoriti pisanim putem. Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić 
odgovara da se u Gradu Crikvenici zaprašivanje protiv komaraca provodi 4 puta 



godišnje a lokalitet Miramare je pod posebnom pažnjom. Nadamo se da će se problem 
riješiti kada se krene u investiciju Miramara a kako znamo Miramare je prodan. 
 
Josip Friš pohvalio je obuku koju su prošle subote imali gradski vijećnici ali smatra da 
bi i gradski djelatnici trebali tu obuku proći. Ponavlja pitanje sa prošle sjednice u svezi 
asfaltiranja dijela ceste na ulazu u Crikvenicu kod Ad turresa točnije kod HAK-a. Da li 
se je što poduzelo po tom pitanju. Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić odgovara 
da će se na postavljeno pitanje odgovoriti pisanim putem. Drugo pitanje odnosi se na 
početak rada knjižnice u Crikvenici koja je u fazi preseljenja. Zamjenica gradonačelnika 
Ivona Matošić odgovara da je knjižnica zatvorena i da će to potrajati minimalno mjesec 
dana radi preseljenja knjižničnog fonda. 
 
Mato Gavran izražava pohvalu za uređenje vodotoka Dubračina i postavlja pitanje da 
li će se dalje prema Triblju uređivati šetnica. Predlaže da se paralelno ucrta i 
biciklistička staza. Drugo pitanje se odnosi na platane na Petaku u Crikvenici u kojima 
su još uvijek zapletene žice od božićno novogodišnje rasvjete. To bi trebalo skinuti da  
ne zaraste u drvo.  Gradonačelnik odgovara da se korito Dubračine nastavlja uređivati 
i to pojačanim intenzitetom nego inače i u dogovoru sa Hidroelektranom Tribalj. Posao 
odrađuju Hrvatske vode. Paralelno se uređuje i šetnica na koju će biti ucrtana 
biciklistička staza. Predsjednik Gradskog vijeća dodaje da je u planu Kaštel spojiti sa 
šetnicom na način da se ispod kamenog mosta osigura prolaz. Vezano za platane na 
Petaku zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić odgovorila je da će se upit dostaviti 
EKO Murvici, kako je ona nadležna za uređenje parkovnih površina. 
 
 
Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku, te je predsjednik Gradskog 
vijeća utvrdio da je sjednici nazočno 17 vijećnika. 
 
Predložio je dnevni red i upoznao nazočne da je vijećnik Branko Kleković pisanim 
putem zatražio izmjenu dnevnog reda u skladu s člankom 61. stavak 3. vezano na 
članak 28. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Crikvenice. Predlaže izmjenu na način 
da se da se briše točka 1.a.) s obrazloženjem da donošenje ove odluke nije nužno za 

nastavak projekta Aglomeracije, a donošenje predložene odluke ima dalekosežan 

utjecaj na Grad Crikvenicu. Isto je i usmeno obrazložio. 

Predsjednik je dao prijedlog na glasovanje te su se za prijedlog vijećnika Klekovića 

izjasnila 4 vijećnika ZA, 9 PROTIV i 4 su bila suzdržana.Predsjednik je utvrdio da 

prijedlog vijećanika Branka Klekovića nije usvojen te je predložio dnevni red prema 

važećem pozivu sjednice. Za dnevni red sjednice izjasnilo se je 13 vijećnika. 

 

    D n e v n i   r e d : 

 
 

1. Projekt „Sustav odvodnje otpadnih voda Aglomeracije Novi Vinodolski, 
Crikvenica, Selce“ (u daljnjem tekstu: Projekt Aglomeracije) 

 



1.a) Prijedlog ugovora o suradnji u Projektu Aglomeracije kojeg sklapaju Grad 
Crikvenica, Grad Novi Vinodolski,  Općina Vinodolska, KTD Vodovod Žrnovnica 
d.o.o. Novi Vinodolski  i Murvica d.o.o. Crikvenica 
 
1.b) Prijedlog  pisma namjere kojim se reguliraju međusobna prava i obveze stranaka 
u  Projektu Aglomeracije 
 

2. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o radnim tijelima Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice  

 
TOČKA 1. Projekt „Sustav odvodnje otpadnih voda Aglomeracije Novi 
Vinodolski, Crikvenica, Selce“ (u daljnjem tekstu: Projekt Aglomeracije) 

 
1.a) Prijedlog ugovora o suradnji u Projektu Aglomeracije kojeg sklapaju Grad 

Crikvenica, Grad Novi Vinodolski,  Općina Vinodolska, KTD Vodovod 

Žrnovnica d.o.o. Novi Vinodolski  i Murvica d.o.o. Crikvenica 

 

1.b) Prijedlog  pisma namjere kojim se reguliraju međusobna prava i obveze 

stranaka u  Projektu Aglomeracije 

 

Obrazloženje vezano za predloženi projekt dao je gradonačelnik. 

U raspravi su učestvovali Branko Kleković, Sonja Polonijo, Žarko Stilin, Paulo 

Krmpotić, mato Gavran, Dragutin Šnajdar, Davorka Vukelić Ljubobratović, 

direktor KTD Vodovod Žrnovnica Igor Uremović i predsjednik Gradskog vijeća. 

Vijećnici su se nakon rasprave  za 1a) točku izjasnili sa 16 glasova ZA i jednim 

SUZDRŽANIM glasom, dok su  točku 1b) jednoglasno podržali sa 17 glasova 

ZA. Prihvaćajući točku 1a) i 1b) vijećnici su donijeli slijedeći 

 Z A K L J U Č A K 

1.a) Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća prijedlog  teksta Ugovora o 

suradnji  između Grada Crikvenice, Grada Novi Vinodolski, Općine Vinodolske, KTD 

Vodovod Žrnovnica d.o.o. i Murvica d.o.o. kojim se uređuje način sudjelovanja u 

Projektu  Aglomeracije i preuzimanje  obveze osnivanja jedinstvenog isporučitelja 

vodnih usluga te način upravljanja sustavom nakon okončanja Projekta. 

1.b) Gradsko vijeće Grada Crikvenice prihvaća prijedlog teksta  Pisma namjere 

između Grada Crikvenice, Grada Novi Vinodolski, KTD Vodovod Žrnovnica d.o.o. i 

Murvica d.o.o. kojim se reguliraju međusobna prava i obveze u pogledu suradnje kod 

pripreme i provedbe zajedničkog  Projekta  Aglomeracije. 

2. Gradsko vijeće Grada Crikvenice ovlašćuje gradonačelnika Grada Crikvenica 

za sklapanje Ugovora o suradnji i potpis Pisma namjere. 

(tekst Zaključka KLASA: 363-01/17-01/399  URBROJ: 2107/01-06/03-17-4 prileži 

zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 
 



TOČKA 2.  Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o radnim tijelima Gradskog vijeća 
Grada Crikvenice 
 
 Izvješće o Prijedlogu odluke dala je zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić. 
 
Vijećnici su sa  
14 glasova ZA  
0 glasova PROTIV  
3 SUZDRŽANA glasa  
prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U  
o izmjeni Odluke o radnim tijelima Gradskog vijeća Grada Crikvenice 
 
(tekst Odluke Klasa:021-01/17-01/52, UR.BR: 2107/01-04/03-17-4 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 
 
Dovršeno u 20,45 sati. 
 
Stručna referentica za pripremu sjednica  Predsjednik Gradskoga vijeća 
             Gradskog vijeća i arhivu                    Veselko Mutavgjić,mag.ing.mech. 
        Dubravka Pobor                    
 

 

 

 


